
f ^ U N A  SOLUCId CREC 

QUE ES FUSIONAR LES 

DUES GUARDERIES.EL 

PROBLEMA ECONOIT1IC 

ES POSSIBLE QUE NO 

ES RESOLGUI,PERO LA 

COL.LABORACIO SER*

MES NOMB RO SA .M

Josep CANO

el contracta de l'ajuntament- 

germanes carmelites vam arribar 

a la conclusió da que no teníem 

tanta força cpr.i ells deien por 

abolir una guarderia.LLavors 

vam demanar informació al íflinis 

tari d'Educació per tal de le

galitzar la nostra situació.Ena 

van dir que era molt difícil 

montar una guardaria per què fe 

ien falta molts requisits.Vam

esperar a tenir una altre reunió 

amb la primera junta por arribar 

a un acord però no es1 va resol 

dre rosï

-I amb la junta actual,creu que 

hi han possibilitats d'establir 

una relació que faci possible 

una sòlució?

"Jo crec que es pot arribar a 

un acord,por què hi ha gent,crec, 
amb ganes do col·laborar."

-Quina solució hi veu?

"Jo crec quo i'única solució 

és fusionar guarderies,El pro

blema econòmic segurament no 

B3 resoldrà,però la col.labora 

eió serè més nunierosa. Nosal

tres estem disposats a arribar 

a un acord.

En el moment en que llegiu 

aquestos ratlles segurament ja 

s'haurà fet la reunió entre 

els membres da las dues guar

deries. La solució no és gens 

fàcil i per tant el futur ne 

és massa alentader,Oa totee 

maneres,com diu en Xavi Co

lon, com que impera més la ne

cessitat de;la continuïtat de 

la guarderia,d'una manera o 

altra 3 'han do trobar solu

cions, fJo os pot descartar, 

tampoc,la possibilitat de 

crear una guarderia munici

pal; aquí,paro,1 'ajuntament és 

el quo té in paraula. ®

PARLANT DE PEDAGOGIA
ENTREVISTA AlïlB LA GNA. NORIA

Per:Marta CLOS

La qüestió pedagògica del 

centra va a càrrec da le3 Cer- 

manos.qua en los reunions de 

Junta tenen veu, igual que filn. 

Joan,però no vot.D'altra ban

da la junta no intaeva da cap 

manera a l'hora de decidir el 

tipus d'ensanyamont,trot que 

hi hagi algun problema i es 

requereixi la seva participaci 

ó.’

Per tractar una mica al te

ma de la pedagogia,funcionament 

de la guardaria,etc. hem par

lat amb la Gna. Núria Juvan- 

teny i Carrera,directora del 

Centre,quo s'ha mostrat molt 

oberta a l'hora de parlar d'a

quest tema.

Respecte al funcionament,diu 

la Núria,volem ser i actuar 

com una comunitat educativa iri 

tngrada pel professorat,els pa 

res i els alumnes.El professo

rat participa activament en la 

casca pedagògica i educativa

t!el Centre. Els nens poden en

trar a la guardaria al3 7 ma

sos i a partir d aquí els so

parem en dos grups:de 7 mosos 

a 2 anys i de 3 a 4 anys.comji 

tant amb el seu grau de madura 
s a .

-Com es distribueix el profoss^ 

rat?

"Són 4 persones que es distribu^ 

eixon al treball segons les ne

cessitats del grup de nens.Ac

tualment el grup dels petits són 

40.Això fa que trss de les pro

fessores atenguin aquest grup j a ^
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